
 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ordstyrer på mødet: Morten 

 

Fraværende:  

REFERAT: Carina Sloth Forventet tid 

148. Godkendelse af referat 5 minutter 

149. 

Elevrådet 

Deltager ikke, da de har travlt med planlægning af elevrådets dag.  

Tak til elevrådet fra Skolebestyrelsen, i forholdt til deres input til mobil-

politik 

10 minutter 

150. 

Spørgsmål fra skolerådet til deres videre arbejde med brugen af 
AULA på de enkelte skoler og i kommunen. 

Vi skal drøfte vedhæftede spørgsmål (se bilag) og sende referat videre til 

skolerådet. I forbindelse med skolerådets arbejde med dette initiativ. 

 

Ønske om at få tilsendt den eksisterende Aula anvendelsesstrategi sendes 

til SKB, som læser dette inden næste møde, hvor punktet er på igen 

20 minutter 

151 

Orientering om ansøgning til Villum fonden. 

Ansøgning om at styrke og udvikle elevernes naturvidenskabelige 

kompetencer gennem hands-on erfaringer og eksperimenter. 

Gennemgang af ansøgningen.  

Der blev spurgt til budget, frister og tidsplan generelt. CHS undersøger 

Hvad gør skolen selv, hvis vi ikke får midler fra fonden? 

Forslag om at søge Grundfos 

5 minutter 

152. 

Besøge V-gangen i forhold til brand-situationen. 

”Rundvisning-”og gennemgang af situationen 

Status: Vi afventer forsikring mm. 

Gennemgang af, at mange ting skal generstattes. Det er ikke mange, der 

kan gøres rene.  

OBS på maskiner for eksempel symaskiner, der har fået sod og røg 

Der skal laves et skriv til alle forældre, hvor der orienteres om 

situationen lige nu. (CHS) 

Skal eleverne se brandstedet? Det skal være en vurdering fra lærerne. 

God ide at tale om det på klassen, så det afdramatiseres 

10 minutter 

 PAUSE 15 minutter 

153. 
Orientering omkring Timefordelingsplanen til næste skoleår. 

Timefordelingsplan fremlagt og gennemgået 
5 minutter 

 

Skolebestyrelsesmøde 

 
Tirsdag den 16. april 2024 

Kl.: 17.00- 19.00 

 

Sted: Personalerummet 

 
 Figur 1 Logo Langå Skole 



Godkendt 

 

154. 

Princip arbejde på Langå Skole 

Lejrtur og skolerejser 

Præsentation af justeret udkast.  

Udsættes til næste møde 

 

10 minutter 

155. 

Arbejdsgruppe 2.  

Mobil politik 

Skal ses i forlængelse af det tidligere arbejde med digital dannelse 

Præsentation af arbejdsgruppens arbejde og bestyrelsen har mulighed for 

at drøfte indholdet af det justerede princip. Herefter beslutning om 

godkendelse eller forsat justering.  

Vigtigt at princippet har brugbare rammer, som kan håndhæves og 

administreres for lærerne og pædagogerne. 

Udspillet lægger tæt op ad elevrådets udspil. 

Der skal differentieres på afdeling. 

OBS på SoMe på de ældste afdelinger 

OBS på mellemrummet ml SFO og skole 

Indskoling: Aflevere Mobil om morgenen. Låses inde. Ingen adgang i 

løbet af dagen. Kan få lov i særtilfælde at bruge mobilen. 

Forældrene skal tage ansvar i forhold til at bakke op om at princippet 

Mellemtrin: Ikke helt afklaret. Ligge i taske eller følge princippet for 

indskolingen.  

Udskoling: Mobilen i tasken på lydløs, når det ringer ind. 

Der lægges op til analoge perioder 

Principperne gælder hele skolen, også SAT, med forbehold for særligt 

udfordrede elever. HS er inviteret til næste bestyrelsesmøde. Her vender 

vi det også med hende 

Mangler afklaring på SFO for eksempel i forhold til legeaftaler at låne 

en telefon. 

Vi inddrager Marianne og SFO i dette arbejde.  

Der arbejdes videre i udvalget. Møde tirsdag d. 14.maj klokken 15.30 

20 minutter  

156 

Skolemad.dk 

 Beslutning om vi ønsker at anvende skolemad.dk 

 

Ja tak 

30 minutter 

157. 

Meddelelser fra skoleledelsen 

Opfølgning på frikvartersaktiviteter i Satellitten, 23. maj deltager HS og 

orientering omkring organiseringen af frikvarterer i Satellitten.  

Marianne deltager på vegne af SFO til junimødet. 

 

5 minutter 



158. 

Meddelelser fra medarbejderrepræsentanterne 

Der har været lejrskole for 9.klasse.  

Eksamen fylder meget lige nu. Lodtrækning og forberedelse 

Der har været skolefest for mellemtrin. På torsdag for 0.-4.klasse 

Formen på skolefesten skal tages med på strukturudvalget. 

 

5 minutter 

159. 

Meddelelser fra formand og medlemmer 

Ærgerligt at SFO-overnatning ligger samtidig med skolefodbold – kan 

koste tilmeldinger. Det forsøger vi at tænke ind næste år 

Ønske om statistik på brug af SFO. MO ser på det 

Skoleskak tilbydes som frikvartersaktivitet. Bruges også som indflyvning 

og afrunding af en lektion 

Det er også i de mindre klasser blevet præsenteret i en fordybelsestime.  

 

5 minutter 

Næste skolebestyrelsesmøde torsdag d. 23/5 2024 kl. 17.00 – 19.00 


